
 
 

US Protokoll 2025-02 
 
Datum 2025-01-31 - 02-02 
Plats: Hotell Heden Göteborg 
 
Deltagare: 
Christer Eriksson  
Hans Öhlund  
Ulf Grape 
Anders Jansson 
Håkan Fritz 
Per Edberg  
Hans Johansson   
Inger Högström-Westerling 
Lasse Carlsson  
Jonas Turitz  
 
Anmäld frånvaro: 
Susanne Nicklasson  
 
Adjungerade: 
Henrik de Vries 
Erika Lilja 
Cecilia Obitz 

 
1. Öppning av mötet 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 
3. Föregående protokoll 

Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna 
 

4. Rapporter 
4.1 Rapport från ordförande 

Ordförande rapporterade om inbjudan till Svenskt Friluftsliv med 20 organisationer i 
Sverige. Mycket är på gång i Svenskt Friluftsliv och SBU har en god kontakt med 
organisationen med två projekt finansierade av Svenskt Friluftsliv.  
Hans J Henrik de V, Erika L och Ulf G kommer att medverka vid Svenskt Friluftsliv 
årsmöte. 
Båtliv Sverige, med arbetsgrupperna Miljö, Fler i Båtlivet, Statistik och Båtregister har 
möte i nästa vecka där gruppernas arbete kommer att redovisas. 
Ordförande påminde ledamöterna om att ha kontakt med ”sina” förbund.  
 
 



 
Viktigt att gå igenom vad vi ska prata och informera om vid kontakten med förbunden 
om och att vi lyssnar av deras behov. Förslag att vi gör det vid det konstituerande 
mötet.   
 

4.2 Ekonomi 
Skattmästaren flyttade punkten till 6.7. 

 
4.3 Rapport Kansliet 

Henrik rapporterade om vad som händer på kansliet. 
Rekrytering av administratör pågår.  
 

 
4.4 Rapport NFB 

Hans Ö rapporterade om situationen på NFB.  
 

4.5 Svenskt Friluftsliv 
Se punkt 4.1 
  

5. Föregående bordlagda ärenden 
5.1 Arvode för arbetsgrupper 

Det beslutades att arbetsgruppen för Båtpolitiska Programmet, som är initierad av 
Båtriksdagen, ska arvoderas enligt samma princip som kommittéerna.  
US tolkar att uppdrag beslutade av Båtriksdagen skall kunna arvoderas enligt samma 
princip som kommittéerna.  

 
6. Ärenden för behandling 
6.1 Organisationskommitté 

Förslag till US att ombilda Organisationsgruppen eftersom den, idag, till stor del, 
består av US ledamöter. Orsaken till det är att tre av ledamöterna har blivit invalda i 
US efter att guppen bildades.  
Förslaget är att 4 nya ledamöter väljs in och tre avgår (Ulf Grape, Håkan Fritz och 
Susanne Nicklasson) till förmån för 4 nya; (Stellan Stark, Roger Ekdahl, Håkan 
Zetterström och Anders Thorsén Yxne). 
Beslut togs enligt förlaget.  
 

6.2 Medlemsapp  
Jan Granaas – presenterade sina tankar kring en app för SBU.  
Beslut att Lasse C och kansliet diskuterar tillsammans och återkommer till US med 
förslag. 

 
6.3 Dragning Media 720 

Björn Lorenzi från företaget Media 720 – gjorde en presentation kring framtidstankar 
för tidningen Båtliv.  
Beslut togs att gå vidare med en förstudie.  
 
 



 
6.4 Genomgång av motioner och propositioner 
6.4.1 M2025-01 

Hans Ö redovisade förslaget på motionsutlåtandet. Texten justerades och US 
beslutade enligt det justerade utlåtandet 

 
6.4.2 M2025-02 

Hans J gick igenom förslaget till utlåtande gicks igenom och US beslutade enligt 
förslaget.  

 
6.4.3 M2025-03 

Per E gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt förslaget.  
 

6.4.4 M2025-04 
Per E gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt förslaget. 

 
6.4.5 M2025-05 

Lasse C gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt förslaget. 
 

6.4.6 M2025-06 
Inger H-W gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt förslaget. 
 

6.4.7 M2025-07 
Anders J gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt förslaget. 

 
6.5 Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen gicks igenom och diskuterades.  
Beslut togs att godkänna Verksamhetsberättelsen för 2024.  
 

6.6 Verksamhetsplan 
Verksamhetsplanen gicks igenom och diskuterades.  
Beslut togs att godkänna Verksamhetsplanen för 2025. 

 
6.7 Budgetuppföljning 

Skattmästaren gick igenom utfallet för 2024. Extrautdelningen från Svenska Sjö Intr. 
på 3,7 miljoner innebär att vi landar på ett överskott på ca 3 528 000  
 
Överskottet föreslås användas till att fylla på de fonder som finns; Fonden för BK 
lånen, Båtlivsfonden, SBU-Fonden och den nybildade Digitaliseringsfonden 
 

 
6.8      Budget 

     Skattmästaren gick igenom budgeten för 2025 och den preliminära budgeten för      
     2026. Diskussion följde om familjemedlemskap och avgifter.  
     Beslut togs att godkänna budgeten för 2025 och preliminär budget för 2026.  
 
 
 



 
6.8.1 Avgifter 

          Avgiften på 8 kronors ökning för 2025 är beslutad av 2024 – års båtriksdag och US  
                   föreslår 3 kronors ökning för 2026. 

 
6.8.2 Båtriksdag 2025, presidium, gäster 

         Förslaget till presidium och inbjudna gäster godkändes.  
 

6.8.3 Svenska Sjö 
      Lasse C informerade och ledde en diskussion kring Svenska Sjös samarbetet med 

       företaget Skippo.  
 

6.8.4 Svenskt Friluftsliv Sverigeresan 
      Nominering av deltagande i Svenskt Friluftslivs satsning ”Sverige Resan”. 

       Satsningen består i 12 minuter långa filmade reportage om 
        medlemsorganisationernas verksamhet. 

      Vi går ut med förfrågningar till förbunden om de är intresserade av att delta.  
 

6.8.5 Proposition angående Båtpolitiska programmet 
      US beslutade att godkänna texten i propositionen efter omformulering.   
      Arbetsgruppen föreslås fortsätta arbetet med omvärldsbevakning för att 

                   uppdatera det båtpolitiska programmet vart annat år.  
 

6.14     Diskussion kring proposition ang. direktivet och beslut om plats och tid  
             för Båtriksdagen. Hans Ö fick i uppdrag att formulera texten.  

 
 

7.       Nästa möte 
      25 februari 13-17 digitalt 
 

8.      Mötets avslutande 
     Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet. 
 
     Beslut: 
 

- Det beslutades att arbetsgruppen för Båtpolitiska Programmet, som är 
initierad av Båtriksdagen, ska arvoderas enligt samma princip som 
kommittéerna. 
  

- Ombildande av Organisationsgruppen - Förslaget är att 4 nya ledamöter 
väljs in och tre avgår (Ulf Grape, Håkan Fritz och Susanne Nicklasson) till 
förmån för 4 nya; (Stellan Stark, Roger Ekdahl, Håkan Zetterström och 
Anders Thorsén Yxne).Beslut togs enligt förslaget.  

- App för SBU - Beslut att Lasse C och kansliet diskuterar tillsammans och 
återkommer till US med förslag. 

- Förstudie ang. tidningen - Beslut togs att gå vidare med en förstudie. 
- M2025-01 



 
Hans Ö redovisade förslaget på motionsutlåtandet. Texten justerades och 
US beslutade enligt det justerade utlåtandet 

- M2025-02 
Hans J gick igenom förslaget till utlåtande gicks igenom och US beslutade 
enligt förslaget.  

- M2025-03 
Per E gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt förslaget.  

- M2025-04 
Per E gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt förslaget. 

- M2025-05 
Lasse C gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt 
förslaget. 

- M2025-06 
Inger H-W gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt 
förslaget. 

- M2025-07 
Anders J gick igenom förslaget till utlåtande och US beslutade enligt 
förslaget. 

- Verksamhetsberättelse 
Beslut togs att godkänna Verksamhetsberättelsen för 2024.  

- Verksamhetsplan 
Beslut togs att godkänna Verksamhetsplanen för 2025. 

- Överskottet som blivit efter SSI x-tra utdelning föreslås användas till att 
fylla på de fonder som finns; Fonden för BK lånen, Båtlivsfonden, 
SBU-Fonden och Digitaliseringsfonden 

- Beslut togs att godkänna budgeten för 2025 och preliminär budget för 
2026.  

- Beslut togs att föreslå en ökning av avgiften till 8 kronors ökning för 2025 
och 3 kronors ökning för 2026. 

- US beslutade att godkänna texten i propositionen i Båtpolitiska 
Programmet efter omformulering.   

- Hans Ö fick i uppdrag att formulera texten i en proposition angående 
beslut om tid och plats för kommande Båtriksdagar. 

 
 
 

_______________________                  __________________________ 
Ordförande       Sekreterare 
Christer Eriksson                  Ulf Grape 
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